


加強海外自動櫃員機現金提款服務之保安措施

為加強對自動櫃員機卡及信用卡（包括主卡和附屬卡）持有人的保障，按香港金融管理局的要求，由2013年3月1日開始將實施對海外自動櫃員機進行現金提款交易加強保安措施。

由2013年3月1日開始，所有由交通銀行（香港）有限公司（「本行」）發出的自動櫃員機卡及信用卡之海外現金提款功能將按設定為“**未啓動**”，屆時閣下需預先在指定途徑啓動海外現金提款功能（啓動後即時生效），才可在海外進行現金提款服務（包括信用卡現金透支服務）。

為確保閣下可以繼續以自動櫃員機卡或信用卡在海外進行現金提款交易，從2013年2月25日起，閣下可透過以下途徑預先啓動 / 更改海外現金提款功能及設定「每日海外提款限額」及「提款期限」：

- 本行自動櫃員機或本港貼有  標誌的銀通自動櫃員機
- 本行網上銀行（只適用於本行網上銀行客戶）
- 本行各分行
- 客戶服務熱線 223 95559

有關需要預先啓動海外現金提款交易功能的資料，詳情如下：

卡種類	交易地區	海外提款網絡	海外交易設定
有PLUS或VISA及JETCO標誌的自動櫃員機卡及信用卡	澳門*及中國內地	有 銀通標誌的自動櫃員機	不需要
	所有海外地區（包括中國內地及澳門）	沒有 銀通標誌的自動櫃員機	需要
有銀聯及JETCO標誌的自動櫃員機卡及信用卡	澳門*	有 銀通標誌的自動櫃員機	不需要
	中國內地	有 銀通標誌的自動櫃員機	需要
	所有海外地區（包括中國內地及澳門）	沒有 銀通標誌的自動櫃員機	需要

* 部份置於賭場內有銀通標誌的自動櫃員機，於2013年3月1日後將不能透過銀通網絡進行現金提款服務。


如有查詢，請於辦公時間致電本行客戶服務熱線223 95559 或 親臨本行各分行查詢。

Enhanced Security Measures for Automated Teller Machine (“ATM”) Overseas Cash Withdrawal Transactions Services

To strengthen security controls for the cardholder of ATM Cards and Credit Cards (including Principal Card and Supplementary Card) on ATM cash withdrawal services, as mandated by the Hong Kong Monetary Authority, the enhanced security measures will be adopted for overseas ATM cash withdrawal services starting from 1st March 2013.

With effective from 1st March 2013, the overseas ATM cash withdrawal services of all ATM cards and credit cards issued by Bank of Communications (Hong Kong) Limited (the “Bank”) will be pre-set as “**deactivated**”. You are required to perform the activation of the overseas ATM transaction function (with immediate effect) prior to using overseas ATM cash withdrawal services (including credit card cash advance services).

Starting from 25th February 2013, you can activate/update the overseas ATM transaction function, and set “the activation period” and “the overseas daily withdrawal limit” in order to ensure the continuous use of overseas ATM cash withdrawal services with ATM Cards or Credit Cards through following channels:

- The Bank ATMs or other JETCO ATMs identified with JETCO chip stickers  in Hong Kong.
- The Bank Internet Banking Services (for our Bank’s Internet Banking Services Customers only).
- Any branches of the Bank.
- Customer Services Hotline 223 95559

Information regarding activation of overseas ATM cash withdrawal function in advance are as follow:

Card Type	Locations of ATMs	ATM network	Overseas Transactions Activation
ATM Cards or Credit Cards with PLUS or VISA and JETCO logo	Macau* and Mainland China	JETCO network in ATM	No
	Worldwide ATMs (include Macau and Mainland China)	NON-JETCO network in ATM	Yes
ATM Cards or Credit Cards with UnionPay and JETCO logo	Macau*	JETCO network in ATM	No
	Mainland China	JETCO network in ATM	Yes
	Worldwide ATMs (include Macau and Mainland China)	NON-JETCO network in ATM	Yes

* With effective from 1st March 2013, some JETCO ATMs located inside the Macau casinos cannot provide ATM cash withdrawal services through JETCO network.

If you have any query, please call our Customer Services Hotline at 223 95559 or visit any of our branches during office hours.